

****Français en bas | English below****

20 fevrye 2025

Lèt louvri

Pou Ekselans Leslie VOLTAIRE

Prezidan Konsèy Prezidansyèl Tranzyon

Kòm òganizasyon ki angaje nan defann dwa moun, jistis, ak pwosperite nan peyi Ayiti, nou swete felisite Konsèy Prezidansyèl Tranzyon (KPT) an pou desizyon li pran pou [bay](#) gouvènman an enstriksyon pou « pran tout mezi nesese pou mennen ankèt epi pouswiv [...] moun k ap detwi sekirite ak estabilite Ayiti », konsantre sou moun peyi etranje bay sanksyon yo. Sa ka reprezante yon etap enpòtan nan demantèlman fòs k ap destabilize Ayiti a epi bati konfyans piblik la ankò. Men, pwogrè reyèl [nan lapè ak estabilite demokrasi](#) an Ayiti a, mande yon atansyon espesyal ak pwogramatik sou lit kont vyolans seksyèl ki baze sou sèks (VBG). Nou ankouraje w pou w konplete mezi responsabilite yo te anonse 10 fevriye a, avèk efò ki vize prevansyon kont vyolans seksyèl, bay swen ak sèvis pou sivivan yo, epi pouswiv agresè yo lajistis.

Fanm ak tifi ayisyèn yo [sibi](#) kèk nan vyolans seksyèl ki pi [grav](#) nan mond lan, ansanm ak lòt fòm vyolans seksis. Malgre anpil ka [pa rapòte](#) akoz krent vanjans, estigmatizasyon ak [mank konfyans](#) nan sistèm ayisyen yo, toutfwava ka ki rapòte [yo konte](#) pa [milye](#). Kèk founisè sèvis yo rapòte plizyè mwa kote yo te konstate yon mwayèn [40 ka vyòl pa jou](#) sèlman nan sit yo. Daprè Nasyonzi, ka vyolans seksyèl kont timoun – sitou tifi – ogmante de [1000%](#) an 2024.

[Absans sèvis ak resous](#) pou sivivan bay gwo kè sote.. Tretman medikal, pwofilaksi nan zafè sante seksyèl,abri, ak sipò sikososyal [prèske pa egziste](#). [Enpinite](#) pou krim seksyèl ak lòt fòm VBG, [prèske inivèsèl](#). Enkapasite gouvènman an pou asire [sekirite ak pwoteksyon efikas](#) nan sit deplasman yo, fè yo tounen [espas danjere](#) pou vyolans seksyèl, anplis [eksplwatasyon ak abi seksyèl](#) moun ki reskonsab pou distribye tikras resous imanite yo, ap fè kont fanm ak tifi ki dezespere.

Men, abi sa yo ak mank sa yo pa sèlman vyolasyon grav dwa moun k ap ravaje kò ak lavi fanm ak tifi ayisyen. Gwoup ame yo [sèvi](#) ak vyolans seksyèl kòm [yon zouti](#) pou konsève yon tètwa, pini moun ki reziste, pran lajan pou satisfè bezwen yo, epi [rekrute](#) moun pandan y ap [kraze](#) kominote yo. Yo itilize VBG kòm yon taktik byen reflechi epi anba chal, pou [destabilize kominote](#) yo yon fason sistematik e rache [kontwòl teritwa](#) a anba men Leta ayisyen an. An reyalyte, Ajennda Nasyonzi pou fanm, lapè ak sekirite [rekonèt aklè](#), lè yo sèvi ak VBG a kòm yon zam, sa ogmante konfli yo epi reprezante yon menas pou lapè ak sekirite. Se poutèt sa, li esansyèl pou konbat VBG kont fanm ak tifi ayisyen pou estabilize ak rekonstui Ayiti, e sa dwe vin yon prensip santral nan politik sekirite ak responsabilite w yo.

Nou remake tou, moun peyi etranje yo sanksyone yo ou te site nan deklarasyon w lan 10 fevriye a, dwe pouswiv lajistis pou VBG. An avril 2021, Obsèvatwa Ayisyen sou Krim Kont Limanite (OHCCH) ak Klinik Dwa Moun nan *Harvard Law School* te pibliye yon rapò, [Asasina nan tout Enpinite: Masak ki jwenn benediksyon Leta an Ayiti](#), ki te tabli atak kont [Lasalin](#) ak lòt katye

opozisyon an, ki te gen ladan vyòl, te kwòdone ant chèf gwoup ame yo ak lidè politik yo, ki te vin jwenn sanksyon entènasyonal apre sa. Rapò a konkli, vyòl ak lòt fòm vyolans yo te fèt ase souvan, yo te sistematik, epi te gen rezon politik kache dèyè yo, pou konstitye krim kont limanite.

Pou sa, nou ankouraje w pran mezi sa yo imedyatman:

1. Bay enstriksyon pou gouvènman an pran tout mezi nesèsè pou mennen ankèt sou krim ki gen rapò ak VBG e pousuiv lajistis moun ki reskonsab yo, ak tout moun ki gen nan men yo responsablite pou pousuiv lajistis sila yo sanksyone yo sou plan entènasyonal la;
2. Bay enstriksyon pou gouvènman an priorize mezi pwoteksyon ak entèvansyon nan pratik lapolis li yo, espesyalman nan remete sou pye inite espesyalize ki fòme pou fè entèvansyon ak mennen ankèt ki pran an kont twomatis yo;
3. Bay enstriksyon pou gouvènman an pran tout mezi nesèsè pou amelyore sekirite nan sit deplasman yo pandan y ap pran an kont kesyon sèks moun ki abrite nan kan yo, epi mete an aplikasyon politik prevansyon kont eksplwatasyon ak abi seksyèl yo;
4. Bay priorite ak lajan nan bidjè nasyonal la k ap la pou sèvis pou moun ki se sivivan VBG yo, espesyalman asistans medikal ak sikolojik,abri, ak materyèl nesèsè pou ankèt ak pouswit lajistis krim ki gen rapò ak VBG;
5. Mande kolekte done ki separe pa sèks, ki pran an kont twomatis yo, espesyalman nan sa k gen pou wè ak krim, bezwen imanite, ak angajman sivik.

Yon fason jeneral, nou ankouraje KPT a pou l adopte [Kad Politik pou yon tranzisyon efikas ak ekitab](#), e mete an aplikasyon san pèdi tan, prensip ak rekòmandasyon li yo nan politik ak aktivite gouvènman tranzisyon an. Nou atire atansyon w espesyalman sou obligasyon legal ou pou garanti fanm ak tifi Ayiti yo jwisans total nan dwa yo, ladan yo, dwa pou egalite, san diskriminasyon, pwoteksyon kont vyolans, patisipasyon politik total, ak aksè ak jistis epi opòtinite ekonomik.

Nou ankouraje w tou, pou w sonje pran an kont lidèchip fanm ak bezwen espesifik yo se yon pratik ki tabli pou fe sekirite ak demokrasi retounen, ki refilete yon [rekonesans](#) ki baze sou eksperyans lè fanm yo ladan l tou, rezilta yo pi efikas ak dirab. Se poutèt sa, nou mande w asire w ou pran an kont epi reponn ak bezwen espesifik fanm ak tifi nan tout aktivite gouvènman an, epi nou raple w obligasyon konstitisyonèl ou pou w asire pou pi piti 30% nan tout pozisyon desizyonèl nan [gouvènman](#) ak nan enstriman li yo ap rezève pou fanm ki kalifye. Nou remake ak desepsyon, jiskaprezan, gouvènman tranzisyon an [pa respekte obligasyon](#) konstitisyonèl li yo sou sa, e li menm te fè bak nan sa ki konsène nominasyon ministè yo. Nou mande w pran mezi korektif imedyatman.

Avèk salitasyon nou nan respè e nan espwa w ap aji san pèdi tan sou demann nou yo:

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM
2. 11th Department
3. 1804 Institute
4. Chans Alternativ/Alternative Chance
5. American Jewish World Service (AJWS)
6. Anana Consultants
7. Ansara Family Fund
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI)
9. CAISO: Sex & Gender Justice
10. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS)
11. Centre d'Education de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC)
12. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haiti (CAFJSH)
13. Collectif Haïti de France (CHF)
14. Commission Épiscopale Nationale Justice et Paix (CE-JILAP)
15. Community Coalition for Haiti (CCH)
16. Coordination Europe-Haïti (CoEH)
17. Diaspora Community Services (DCS)
18. Faith in Action International (FIA)
19. Fanm Deside
20. Fédération des Associations Régionales Haïtiennes de la Diaspora (FAREHD)
21. Femmes en Action Contre la Stigmatisation et la Discrimination Sexuelle (FACSDIS)
22. Fondation TOYA
23. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P)
24. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE)
25. Groupe de Travail sur la Sécurité (GTS)
26. Haitian-American Foundation for Democracy (HAFFD)
27. Haitian Women's Collective (HWC)
28. Haiti School Project
29. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH)
30. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH)
31. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD)
32. Kouraj
33. Li, Li, Li! Read
34. MADRE
35. Marijàn
36. Manifest Haiti
37. Massachusetts Action for Justice
38. Midnight Books
39. New England Human Rights Organization (NEHRO)
40. Nègès Mawon
41. Nou Pap Dòmi
42. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis
43. Organisation des Femmes Solidaires (OFASO)
44. Organisation pour l'Émancipation des Femmes à travers l'Éducation (OEFE)
45. Organisation Trans d'Haïti (OTRAH)

46. P4H Global
47. Platform of Haitian Human Rights Organizations (POHDH)
48. Plateforme des Organisations de Femmes Haïtiennes pour le Développement (POFHAD)
49. Quixote Center
50. Regroupement des Femmes Actives d'Haiti (RFAH)
51. Regroupement des Organisations de Femmes de Gressier et de Léogâne (ROFGL)
52. Roots of Development
53. Safety Advocacy Family Equity Jamaica
54. St. Joseph Worker Foundation, Inc.
55. Summits Education
56. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC)
57. We Are Women Org
58. Women's All Points Bulletin (WAPB)

Le 20 février, 2025

Lettre ouverte

À Son Excellence Leslie VOLTAIRE

Président du Conseil présidentiel de transition

En tant qu'organisations soucieuses de faire progresser les droits humains, la justice et la prospérité en Haïti, nous tenons à féliciter le Conseil présidentiel de transition (CPT) pour sa décision de [donner instruction](#) au gouvernement de « prendr[e] toutes les mesures nécessaires pour enquêter et [poursuivre] [...] ceux qui sapent la sécurité et la stabilité d'Haïti », en se concentrant sur les individus sanctionnés par des pays étrangers. Cela peut constituer une étape importante vers le démantèlement des forces déstabilisant Haïti et la reconstruction de la confiance du public. Cependant, des progrès significatifs [vers la paix et la stabilité](#) démocratique en Haïti nécessitent une attention soutenue et programmatique à la lutte contre la violence basée sur le genre (VBG). Nous vous exhortons donc à compléter les mesures de responsabilisation annoncées le 10 février par des efforts ciblés pour prévenir la violence sexuelle, fournir des soins et des services aux survivantes et poursuivre les agresseurs.

Les femmes et les filles haïtiennes sont [soumises](#) à certaines des violences sexuelles les plus [graves](#) au monde, ainsi qu'à d'autres formes de violence sexiste. Bien que la plupart des cas ne soient [pas signalés](#) par crainte de représailles, de stigmatisation et de [manque de confiance](#) dans les systèmes haïtiens, les cas signalés [se comptent](#) néanmoins par [milliers](#). Certains prestataires de services ont signalé plusieurs mois où ils ont constaté en moyenne [40 cas de viol par jour](#) rien que sur leur site. Selon l'ONU, les cas de violence sexuelle contre les enfants - principalement des filles - ont augmenté de [1000 %](#) en 2024.

L'[absence](#) de [services et de recours](#) pour les survivantes est tout aussi stupéfiante. Les traitements médicaux, la prophylaxie en matière de santé sexuelle, les abris et le soutien psychosocial sont [pratiquement inexistants](#). L'[impunité](#) pour les crimes sexuels et les autres formes de VBG [est quasi universelle](#). L'incapacité du gouvernement à assurer la [sécurité et une protection efficace](#) dans les sites de déplacement en fait des [points chauds](#) pour la violence sexiste, y compris l'[exploitation et les abus sexuels](#) de femmes et de filles désespérées par ceux chargés de distribuer les rares ressources humanitaires.

Cependant, ces abus et ces manquements des gouvernements ne sont pas seulement des violations graves des droits humains qui ravagent le corps et la vie des femmes et des filles haïtiennes. Les groupes armés [déploient délibérément](#) la violence sexiste comme [outil](#) pour conserver un territoire, punir les personnes qui leur résistent, extorquer des fonds pour subvenir à leurs besoins et [recruter](#) des personnes en [arrachant les conscrits forcés](#) à leurs communautés. La VBG est utilisée comme une tactique délibérée et insidieuse pour [déstabiliser systématiquement les communautés](#) et arracher le [contrôle territorial](#) à l'État haïtien. En effet, l'Agenda des Nations unies pour les femmes, la paix et la sécurité [reconnait explicitement](#) que la VBG utilisée comme arme exacerbe les conflits et représente une menace pour la paix et la sécurité. Il est donc indispensable de lutter contre la VBG à l'encontre des femmes et des filles haïtiennes pour stabiliser et reconstruire Haïti, et cela doit devenir un principe central de vos politiques de sécurité et de responsabilité.

Nous notons en outre que les individus sanctionnés par des pays étrangers auxquels vous avez fait référence dans votre déclaration du 10 février doivent être poursuivis pour VBG. En avril 2021, l'*Observatoire Haïtien des Crimes contre l'humanité* (OHCCH) et le International Human Rights Clinic de Harvard Law School ont publié un rapport, [Asasina nan tout Enpinite : Masak ki jwenn benediksyon Leta an Ayiti](#), établissant que les attaques contre La Saline et d'autres quartiers de l'opposition, qui comprenaient des viols vicieux, étaient coordonnées entre les chefs de groupes armés et les dirigeants politiques, sanctionnés par la suite au niveau international. Le rapport conclut que les viols et autres violences étaient suffisamment répandus, systématiques et motivés par des raisons politiques pour constituer des crimes contre l'humanité.

À cette fin, nous vous exhortons à prendre immédiatement les mesures suivantes :

1. Donner instruction au gouvernement de prendre toutes les mesures nécessaires pour enquêter sur les crimes liés à la VBG et poursuivre leurs auteurs, y compris ceux dont la responsabilité incombe à des individus sanctionnés au niveau international ;
2. Donner instruction au gouvernement de donner la priorité aux mesures de protection et d'intervention en matière de VBG dans ses pratiques policières, notamment en revitalisant les unités spécialisées formées aux interventions et aux enquêtes tenant compte des traumatismes ;
3. Donner instruction au gouvernement de prendre toutes les mesures nécessaires pour améliorer la sécurité dans les sites de déplacement en tenant compte des questions de genre et de mettre en œuvre des politiques de prévention de l'exploitation et des abus sexuels ;
4. Donner la priorité aux allocations budgétaires pour les services aux survivantes de la VBG, en particulier l'assistance médicale et psychologique, les abris et le matériel nécessaires aux enquêtes et à des poursuites efficaces des crimes liés à la VBG ;
5. Exiger la collecte de données ventilées par sexe tenant compte des traumatismes, notamment en ce qui concerne les crimes, les besoins humanitaires et l'engagement civique.

Plus généralement, nous exhortons le TPC à adopter le [Cadre politique pour une transition efficace et équitable](#), et à mettre en œuvre de toute urgence ses principes et recommandations dans les politiques et activités du gouvernement de transition. Nous attirons tout particulièrement votre attention sur vos obligations légales de garantir aux femmes et aux filles d'Haïti la pleine jouissance de leurs droits, y compris les droits à l'égalité, à la non-discrimination, à la protection contre la violence, à la pleine participation politique et à l'accès à la justice et aux opportunités économiques.

Nous vous exhortons en outre à rappeler que la prise en compte du leadership des femmes et de leurs besoins spécifiques est une pratique exemplaire établie pour rétablir la sécurité et la démocratie, reflétant une [reconnaissance](#) empirique du fait que lorsque les femmes sont incluses, les résultats sont plus efficaces et durables. C'est pourquoi nous vous demandons de

veiller à prendre en compte et à répondre aux besoins spécifiques des femmes et des filles dans toutes les activités gouvernementales et nous vous rappelons votre obligation constitutionnelle de veiller à ce qu'au moins 30 % de tous les postes décisionnels au sein de votre gouvernement et de ses instruments soient réservés à des femmes qualifiées. Nous constatons avec déception que, jusqu'à présent, le gouvernement de transition n'a [pas respecté ses obligations](#) constitutionnelles à cet égard, allant même jusqu'à régresser en ce qui concerne les nominations ministérielles. Nous vous demandons de prendre immédiatement des mesures correctives.

Avec nos salutations respectueuses et dans l'espoir que vous agissiez sans délai à notre mise en demeure:

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM
2. 11th Department
3. 1804 Institute
4. Chans Alternativ/Alternative Chance
5. American Jewish World Service (AJWS)
6. Anana Consultants
7. Ansara Family Fund
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI)
9. CAISO: Sex & Gender Justice
10. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS)
11. Centre d'Education de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC)
12. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haiti (CAFJSH)
13. Collectif Haïti de France (CHF)
14. Commission Épiscopale Nationale Justice et Paix (CE-JILAP)
15. Community Coalition for Haiti (CCH)
16. Coordination Europe-Haïti (CoEH)
17. Diaspora Community Services (DCS)
18. Faith in Action International (FIA)
19. Fanm Deside
20. Fédération des Associations Régionales Haïtiennes de la Diaspora (FAREHD)
21. Femmes en Action Contre la Stigmatisation et la Discrimination Sexuelle (FACSDIS)
22. Fondation TOYA
23. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P)
24. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE)
25. Groupe de Travail sur la Sécurité (GTS)
26. Haitian-American Foundation for Democracy (HAFFD)
27. Haitian Women's Collective (HWC)
28. Haiti School Project
29. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH)
30. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH)
31. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD)
32. Kouraj
33. Li, Li, Li! Read

34. MADRE
35. Marijàn
36. Manifest Haiti
37. Massachusetts Action for Justice
38. Midnight Books
39. New England Human Rights Organization (NEHRO)
40. Nègès Mawon
41. Nou Pap Dòm
42. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis
43. Organisation des Femmes Solidaires (OFASO)
44. Organisation pour l'Émancipation des Femmes à travers l'Éducation (OEFE)
45. Organisation Trans d'Haïti (OTRAH)
46. P4H Global
47. Platform of Haitian Human Rights Organizations (POHDH)
48. Plateforme des Organisations de Femmes Haïtiennes pour le Développement (POFHAD)
49. Quixote Center
50. Regroupement des Femmes Actives d'Haiti (RFAH)
51. Regroupement des Organisations de Femmes de Gressier et de Léogâne (ROFGL)
52. Roots of Development
53. Safety Advocacy Family Equity Jamaica
54. St. Joseph Worker Foundation, Inc.
55. Summits Education
56. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC)
57. We Are Women Org
58. Women's All Points Bulletin (WAPB)

February 20, 2025

Open Letter

To His Excellency Leslie VOLTAIRE

President of the Presidential Transitional Council

As organizations concerned with advancing human rights, justice, and prosperity in Haiti, we write to commend the Transitional Presidential Council (TPC) for its decision to [direct](#) the government to “take all necessary steps to investigate and prosecute . . . those who undermine the security and stability of Haiti,” focusing on foreign-sanctioned individuals. This can be an important step towards dismantling the forces destabilizing Haiti and rebuilding public trust. But meaningful progress [towards peace and democratic stability](#) in Haiti requires a sustained, programmatic focus on confronting gender-based violence (GBV). We therefore urge you to supplement the accountability measures announced on February 10 with targeted efforts to prevent sexual violence, provide survivors with care and services, and prosecute abusers.

Haiti’s women and girls are being [subjected](#) to some of the most [acute](#) sexual violence and other forms of GBV in the world. Although most cases are [not reported](#) due to fear of retaliation, stigma, and [lack of faith](#) in Haiti’s systems, reported cases nevertheless [number](#) in the [thousands](#). Some service providers have reported multiple months when they saw an average of [40 cases of rape every day](#) in their locations alone. According to the UN, sexual violence cases against children - mostly girls - increased by a stunning [1,000%](#) in 2024.

Equally stunning is the [absence](#) of [services and recourse](#) for survivors. Medical treatment, sexual health prophylaxis, shelter, and psychosocial support are [virtually nonexistent](#). [Impunity](#) for sexual crimes and other forms of GBV [is all but universal](#). Government failure to provide [security and effective protections](#) in displacement sites is making them [hotspots](#) for GBV, including [sexual exploitation and abuse](#) of desperate women and girls by those charged with distributing scarce humanitarian resources.

These abuses and government failures are not just grave violations of human rights that are ravaging the bodies and lives of Haitian women and girls, however. Armed groups [deliberately deploy](#) GBV as a [tool](#) for holding territory, punishing people standing up to them, extorting for funds that sustain them, and [recruiting](#) in a manner that [rips forced conscripts](#) from their communities. GBV is being used as a purposeful and insidious tactic for systematically [destabilizing communities](#) and wresting [territorial control](#) away from the Haitian state. Indeed, the UN Women, Peace, and Security Agenda [explicitly recognizes](#) that weaponized GBV exacerbates conflict and represents a threat to peace and security. Confronting GBV against Haiti’s women and girls is therefore indispensable for stabilizing and rebuilding Haiti and must become a central tenet of your security and accountability policies.

We note further that the foreign-sanctioned individuals you referred to in your February 10 statement must be prosecuted for GBV. In April 2021 the *Observatoire Haïtien des Crimes contre l’humanité* (OHCCCH) and Harvard Law School’s International Human Rights Clinic issued a report, [Asasina nan tout Enpinite: Masak ki jwenn benediksyon Leta an Ayiti](#), establishing that attacks against La Saline and other opposition neighborhoods that included vicious rapes were coordinated among armed group leaders and political leaders subsequently sanctioned

internationally. The report concluded that the rapes and other violence were sufficiently widespread, systematic and politically-motivated to constitute crimes against humanity.

To that end, we urge you to immediately undertake the following:

1. Direct the government to take all necessary steps to investigate and prosecute GBV-related crimes, including those for which internationally-sanctioned individuals bear responsibility;
2. Direct the government to prioritize GBV protections and responses in its policing practices, including by revitalizing specialized units trained in trauma-informed responses and investigations;
3. Direct the government to take all necessary steps to improve security in displacement sites in a gender-sensitive manner and implement policies for preventing sexual exploitation and abuse;
4. Prioritize budgetary allocations for services for GBV survivors, especially medical and psychological assistance, shelter, and materials needed for effective investigation and prosecution of GBV-related crimes;
5. Require trauma-informed collection of gender-disaggregated data, including especially with respect to crimes, humanitarian need, and civic engagement.

More generally, we urge the TPC to adopt the [Policy Framework for an Effective and Equitable Transition](#), and to urgently implement its principles and recommendations into the transitional government's policies and activities. We especially draw your attention to your obligations under law to secure for the women and girls of Haiti the full enjoyment of their rights, including the rights to equality, non-discrimination, freedom from violence, full political participation, and access to justice and economic opportunities.

We further urge you to recall that centering women's leadership and specific needs is an established best practice for restoring security and democracy, reflecting an empirical [recognition](#) that when women are included, outcomes are more effective and sustainable. For that reason we call on you to ensure that you consider and address the specific needs of women and girls in every government activity and remind you of your constitutional obligation to ensure that at least 30% of all decision-making positions in your government and its instruments are secured for qualified women. We note with disappointment that, to date, the government of transition has [failed to meet its Constitutional obligations](#) in this regard, for example even regressing with respect to Ministerial appointments. We ask you to take immediate remedial action.

Respectfully and with great hope that you will take immediate action,

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM
2. 11th Department
3. 1804 Institute
4. Chans Alternativ/Alternative Chance
5. American Jewish World Service (AJWS)

6. Anana Consultants
7. Ansara Family Fund
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI)
9. CAISO: Sex & Gender Justice
10. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS)
11. Centre d'Education de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC)
12. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haiti (CAFJSH)
13. Collectif Haïti de France (CHF)
14. Commission Épiscopale Nationale Justice et Paix (CE-JILAP)
15. Community Coalition for Haiti (CCH)
16. Coordination Europe-Haïti (CoEH)
17. Diaspora Community Services (DCS)
18. Faith in Action International (FIA)
19. Fanm Deside
20. Fédération des Associations Régionales Haïtiennes de la Diaspora (FAREHD)
21. Femmes en Action Contre la Stigmatisation et la Discrimination Sexuelle (FACSDIS)
22. Fondation TOYA
23. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P)
24. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE)
25. Groupe de Travail sur la Sécurité (GTS)
26. Haitian-American Foundation for Democracy (HAFFD)
27. Haitian Women's Collective (HWC)
28. Haiti School Project
29. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH)
30. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH)
31. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD)
32. Kouraj
33. Li, Li, Li! Read
34. MADRE
35. Marijàn
36. Manifest Haiti
37. Massachusetts Action for Justice
38. Midnight Books
39. New England Human Rights Organization (NEHRO)
40. Nègès Mawon
41. Nou Pap Dòmi
42. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis
43. Organisation des Femmes Solidaires (OFASO)
44. Organisation pour l'Émancipation des Femmes à travers l'Éducation (OEFE)
45. Organisation Trans d'Haïti (OTRAH)
46. P4H Global
47. Platform of Haitian Human Rights Organizations (POHDH)
48. Plateforme des Organisations de Femmes Haïtiennes pour le Développement (POFHAD)
49. Quixote Center

50. Regroupement des Femmes Actives d'Haiti (RFAH)
51. Regroupement des Organisations de Femmes de Gressier et de Léogâne (ROFGL)
52. Roots of Development
53. Safety Advocacy Family Equity Jamaica
54. St. Joseph Worker Foundation, Inc.
55. Summits Education
56. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC)
57. We Are Women Org
58. Women's All Points Bulletin (WAPB)